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Vragen van de leden Van Veen en Remco Dijkstra (beiden VVD) aan de 
Minister van Economische Zaken over afval in Petten (ingezonden 23 mei 
2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichten «Afval in Petten is niet veilig»1 en «Geen 
direct gevaar in Petten»?2 

Vraag 2
Kunt u bevestigen dat, overeenkomstig de informatie in De Telegraaf, er geen 
direct gevaar is in Petten? 

Vraag 3
Kunt u ingaan op de klacht die is ingediend bij de Autoriteit Nucleaire 
Veiligheid en Stralingsbescherming?

1 «Afval in Petten is niet veilig», Metro, 19 mei 2016
2 «Geen direct gevaar in Petten», De Telegraaf, 19 mei 2016

 
 
 
 
kv-tk-2016Z09974
’s-Gravenhage 2016 Tweede Kamer, vergaderjaar 2015–2016, Vragen


